
P R O T O K Ó Ł Nr XXX/2018 

z obrad XXX sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

Obrady odbyły się w dniu 26 stycznia 2018 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w 

Wisznicach. Rozpoczęcie obrad godz. 800, zakończenie obrad godz. 845. Obecnych 13 

radnych.  
 

Radni obecni na sesji: 

1. Biełuszka Krzysztof, 

2. Chustecki Grzegorz, 

3. Daniłoś Helena, 

4. Kiryczuk Janusz,  

5. Jakubiuk Mariusz, 

6. Korszeń Teresa, 

7. Nuszczyk Ewa, 

8. Nuszczyk Zofia, 

9. Semeniuk Andrzej, 

10. Szołucha Elżbieta, 

11. Przybysz Henryk, 

12. Waniewska Karolina, 

13. Wiczuk Krystyna. 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

 

1. Izdebski Krystian, 

2. Raczkowski Leszek. 

 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

- stwierdzenie quorum, 

- przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji Rady Gminy. 

3. Interpelacje. 

4. Informacja Wójta Gminy o realizacji bieżących zadań, 

- odpowiedzi na interpelacje. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,  

 zmian w budżecie gminy na 2018 rok, 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie obrad XXX sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

 

 Punkt 1  

 

XXX sesję Rady Gminy Wisznice otworzyła i obradom Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk. Powitała przybyłych na dzisiejsze obrady, 

Wójta Gminy Wisznice Piotra Dragana, pracowników Urzędu Gminy oraz radnych. 

 



Punkt 2 

 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk 

stwierdziła, iż w obradach uczestniczy 13 radnych, co stanowi ustawowe quorom do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Protokół z obrad XXIX sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie.  

Wójt Gminy Wisznice Piotr Dragan zwrócił się do wysokiej rady o wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowych dwóch uchwał:  

 zmiany wieloletniej prognozy finansowej na 2018 rok, 

 uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt. 

Zmiany w porządku obrad zostały zaopiniowane pozytywnie, wysoka rada 

jednogłośnie zadecydowała, iż pierwsza dodatkowa uchwała zostanie przedstawione do 

uchwalenia jako druga, a kolejna dodatkowa uchwała jako ostatnia w porządku obrad.   

 

 

  Punkt 3 

 

Interpelacji brak. 

 

 

    Punkt 4 

 

 Wójt krótko przedstawił sytuacje wszystkich wykonywanych w tej chwili inwestycji. 

Poinformował, iż przetarg na termomodernizację Szkoły w Polubiczach oraz OSP Wisznice 

wygrała firma POLBUD z Ciecierzyna. Do przetargu przystąpiły 3 firmy. W poniedziałek 29 

stycznia planujemy podpisać umowę. Firma deklaruje, że jeszcze w lutym rozpocznie pracę. 

Jednocześnie trwają prace nad przygotowaniem dokumentacji do kolejnych przetargów.  

 

 

 Punkt 5 

 

Uchwała Nr XXX/202/2018 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

chwałę oraz uzasadnienie przedstawił  Wójt Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXX/203/2018 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na 

2018 rok. Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawiła Skarbnik Gminy – Maria Pawłowska. W 

budżecie zwiększa się wydatki na termomodernizację, ponieważ wcześniej zaplanowano 

tylko termomodernizację Szkoły Podstawowej w Polubiczach, okazuje się jednak, iż firma 

która wygrała przetarg wyrobi się także z termomodernizacją OSP w Wiszniach. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXX/204/2018  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok r. wraz 

z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Gminy - Maria Pawłowska. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXX/205/2018  w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Uchwałę oraz uzasadnienie 

przedstawił  Wójt Gminy Wisznice. Dodał, iż z możliwości refundacji sterylizacji zwierząt 

domowych w ubiegłym roku skorzystało wielu mieszkańców i na tą chwilę jest już dużo 



zapytań czy refundacja będzie kontynuowana w roku 2018. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Punkt 6 

  

Radna Teresa Korszeń wnosi, iż na drodze Horodyszcze – Łyniew jest ogromna 

wyrwa, która stwarza niebezpieczeństwo drogowe. Pani Dyrektor Szkoły Podstwowej w 

Horodyszczu skarży się na problemy związane z odbiorem odpadów komunalnych przez 

spółkę GZK.  

Wójt zapewnił, iż w najbliższym czasie wyrwa w jezdni zostanie naprawiona. 

Odnośnie problemów w zakresie współpracy z GZK w Wisznicach przypomniał, iż to Pani 

dyrektor jako kierownik Szkoły odpowiada za podpisanie umowy z firmą, która odpady 

odbiera, więc to ona jest strona która powinna ten problem wyjaśnić bezpośrednio z GZK.  

Radna Krystyna Wiczuk zwraca uwagę na problem za małej ilości worków na śmieci 

jakie dostarcza GZK do mieszkańców podczas odbierania odpadów komunalnych. Worków 

jest za mało – kwituje radna.  

Wójt zapewnia, iż zwróci uwagę Prezesowi Gminnego Zakładu Komunalnego i 

wyjaśni sprawę w najbliższym czasie.   

 

  Punkt 7 

 

  W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 845  Przewodnicząca Rady Gminy 

Ewa Nuszczyk zamknęła XXX sesję Rady Gminy Wisznice.  

 

Prot. Ewa Jarosławska - Popielewicz 


